

Translation Management Services

Reviewed by: WA/ES
 For Client: Preval
 Date assigned: 1/2/13

Client Job No/PO No:
 Delivery Date: 1/14/13

TMS Job#1212010
 Contact: Eileen Giuffre
 Page 1 of 2

ENGLISH	MANDARIN <i>(For easy cut and paste into your layouts, use your cursor as an arrow to highlight the entire cell. Then, while holding shift, press the back arrow to highlight just the text desired.)</i>
268_PowerUnit.ai	268_PowerUnit.ai
ATOMIZES UP TO 16 OZ This package includes a Power Unit and a diptube.	可雾化多达 16 盎司 (473 毫升) 本包装内包括一个动力装置和一根导管。
5 STEP QUICK START 1. Insert the diptube into the bottom of the Power Unit. 2. Remove bottom strainer prior to spraying any thick paint(s) or coating(s). 3. Test spray Power Unit by using water or solvents prior to spraying intended application(s). 4. Attach Power Unit to the Preval Product Container (not included). Don't shake. 5. Spray. Allow sufficient time for paint or liquid to pull up the diptube.	5 步快速入门 1. 将导管插入动力装置的底部。 2. 在喷涂任何粘稠的油漆或涂料之前卸下底部的过滤器。 3. 在使用前, 用水或溶剂喷涂测试动力装置。 4. 将动力装置安装到 Preval 产品容器 (不含) 上。不要摇晃。 5. 喷涂。油漆或液体从导管吸入需要一定的时间。
MANUFACTURED IN THE USA	美国制造
REPLACEMENT POWER UNIT THIS REPLACEMENT POWER UNIT IS DESIGNED TO REPLACE THE POWER UNIT IN YOUR PREVAL SPRAY SYSTEM.	动力装置更换件 此动力装置更换件设计用于更换 PREVAL 喷涂系统中的动力装置。
WARNING! FLAMMABLE. Contents Under Pressure. Deliberate or intentional misuse by inhaling vapors may be harmful or fatal. Do not puncture or incinerate container. Do not expose to heat, sparks or open flame or store at temperature in excess of 120° F (49° C). This is not a toy. Keep out of reach of children. Do not use with	警告! 易燃。 内有压力。蓄意或故意误用吸入蒸气可能会造成伤害或致命。不要刺破或焚烧容器。不要将其暴露在热源、火花或明火或存放在温度超过 120°F (49°C) 的地方。这不是玩具。放在儿童接触不到的地方。不要用于食品、药品和个人护理产品。

Translation Management Services

Reviewed by: WA/ES
For Client: Preval
Date assigned: 1/2/13

Client Job No/PO No:
Delivery Date: 1/14/13

TMS Job#1212010
Contact: Eileen Giuffre
Page 2 of 2

foods, pharmaceuticals or personal products.	
WARNING! FLAMMABLE. CONTENTS UNDER PRESSURE. Read carefully precautions on side panels. NET WT 1.94 OZ (55g)	警告! 易燃。 内有压力。 请仔细阅读侧面板上的注意事项。 净重 1.94 盎司 (55 克)